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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 28 czerwca 2023 roku 

Numer: 33 / 2023 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: koncertów światowych gwiazd muzyki rozrywkowej w Poznaniu 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2023 roku, poz. 40) i § 13 ust. 1 uchwały numer LXXX/1202/V/2010 

Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu Miasta Poznania 

(Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą 

interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Powszechnie wiadomo, że kultura pełni wiele pozytywnych funkcji w rozwoju człowieka 

oraz całych społeczeństw. Wydarzenia kulturalne mają istotny wpływ na rozwój gospodarczy 

i prestiż danego ośrodka. Do imprez kulturalnych o dużym znaczeniu dla znacznej części 

społeczeństwa należą koncerty światowych gwiazd muzyki rozrywkowej, budujące dobry 

wizerunek danego miasta oraz dające wymierne korzyści nie tylko artystom, organizatorom 

i obsłudze koncertów, ale również i miastom, w których te wydarzenia się odbywają.  

 

Koncerty takie organizowane są również w Poznaniu, jednakże zakres, częstotliwość 

i znaczenie tych wydarzeń wydają się mniejsze niż w innych największych polskich miastach, 

takich jak Gdańsk, Katowice, Kraków, Łódź, Warszawa, czy Wrocław. Warto zatem 

podejmować starania o zwiększenie liczby koncertów światowych gwiazd muzyki 
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rozrywkowej w naszym mieście, bez dofinansowywania tych imprez z budżetu miejskiego, 

a przez promocję Poznania - wśród artystów i organizatorów takich wydarzeń - jako 

dynamicznej i nowoczesnej milionowej aglomeracji (miasto Poznań i powiat poznański) ze 

Stadionem Miejskim, gdzie już w przeszłości odbywały się koncerty światowych gwiazd 

muzyki, takich jak Sting (w 2010 roku), Iron Maiden (w 2014 roku), czy Andrea Bocelli 

(w 2019 roku). 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jak można ocenić zakres, częstotliwość i znaczenie koncertów światowych gwiazd muzyki 

rozrywkowej w Poznaniu w ostatnich latach w porównaniu z innymi największymi 

polskimi miastami, 

 

2) czy do organizacji koncertów światowych gwiazd muzyki rozrywkowej w Poznaniu 

można w większym zakresie wykorzystać Stadion Miejski, 

 

3) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe zwiększenie 

liczby i częstotliwości koncertów światowych gwiazd muzyki rozrywkowej w Poznaniu. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


